
 
Protokół z III sesji Rady Dzielnicy Przeróbka 

z dnia 4 grudnia 2024r. 
 
Porządek obrad : 
 

1. Sprawy regulaminowe 
      2.  Szczegóły organizacji  Mikołajek i Wigilii 

3. Sprawy organizacyjne. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zakończenie obrad 

 
Ad.1 
Po sprawdzeniu listy obecności, przewodnicząca Rady Dzielnicy Przeróbka otworzyła 
obrady trzeciej sesji , w której wzięło udział 14 radnych. 
Ad.2 
Wigilię dla mieszkańców dzielnicy oraz Mikołajki dla dzieci przewidziano na dzień 7 
grudnia w godzinach 15 -17 na skwerze Bajki. Na placu tym posadzono choinkę, którą 
stroić będą 6 grudnia dzieci z miejscowego przedszkola. 
Dla dzieci w wieku 4-12 lat przygotowano 120 paczek zaś dla starszych dzieci bilety 
do kina, zasponsorowane  przez Spółkę Port Service i terminal kontenerowy Baltic 
Hub. Do wręczania paczek zaproszono Mikołaja 
Na uroczystość przewidziano dla mieszkańców poczęstunek przygotowany przez 
firmę cateringową w tym: barszcz z pasztecikiem, pierogi, bigos, ciasta oraz kawę i 
herbatę a dla dzieci dodatkowo watę cukrową i popcorn.Życzenia mieszkańcom złożą 
nowi członkowie Rady Dzielnicy i ksiądz proboszcz z miejscowej parafii a rozpoczęcie 
Wigilii uświetni koncert dzieci ze szkoły podstawowej nr 61.  
Ad. 3 
W dniach 5 i 6 grudnia będą roznoszone paczki świąteczne o wartości 200zl. dla 30 
szczególnie potrzebujących seniorów. Listę osób ustalono na podstawie zgłoszeń 
mieszkańców oraz informacji uzyskanej od miejscowego listonosza. 
Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy poinformowała o: 

– uczestniczeniu w listopadowej sesji Rady Miasta, na której omawiana była m.in. 
sprawa budowy schroniska dla bezdomnych na Przeróbce; 

– konferencji prasowej zorganizowanej 3 grudnia na terenie planowanej budowy 
schroniska dla bezdomnych zorganizowanej przez radnych A.Skibę i 
P.Majewskiego z udziałem posła K.Płażyńskiego; 

– planowanym spotkaniu z przedstawicielem Straży Miejskie i Policji w dniu 14 
grudnia, na którym omówione zostaną m.in. sprawy bezpieczeństwa na 
dzielnicy. 

Ad.4 
Nie wniesiono 
Ad.5 
Trzecią sesję Rady Dzielnicy Przeróbka rozpoczęto o godz.18.00 a zakończono o 
godz. 20.00. Kolejną sesję zaplanowano w styczniu 2025r. 
 

Protokół sporządziła: 
Elżbieta Żmijewska 


